

《单词百科:elucidated是什么意思?elucidated怎么发音?elucidated的解释和用法》

英语单词elucidated是什么意思?elucidated怎么读?elucidated怎么发音?简答网为您整理了elucidated的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



elucidated怎么读

elucidated的读音:[lu:s de tid]

elucidated的意思

1、v.阐明，解释(elucidate的过去式和过去分词);

elucidated的近义词

1、amplify vt.放大，扩大;增强;详述;

2、annotate vt.& vi.注解，注释;

3、clarify v. 阐明，澄清；净化；

4、clear

adj. 易懂的，清楚的；显然的；透明的；明亮的；畅通的；晴朗的；光洁的；无愧的；远离的；

5、clear up （天空）放晴；治疗；处理；解释；

elucidated 的双语例句

1、The scientist elucidated his theory by three simple demonstrations.

这位科学家以三个简单的实例来说明他的理论。

2、At last, he used the method of textual research in studying history and elucidated argumentation.

最后，在研究历史中，采用考据的治史方法，在考据中阐发义理。

3、The mechanisms of obstructive sleep apnea syndrome (OSAS) are poorly elucidated.

阻塞性睡眠呼吸暂停综合征 (OSAS) 的发病机制尚不明确。

4、The pilot-scale test results of producing Boric acid and manganese carbonate from B-Mn ore are elucidated.

阐述了由硼锰矿生产硼酸和碳酸锰的半工业试验结果。

5、This article concisely elucidated the novice teaching methods for the lessons of Root Canal Therapy experiment.

本文扼要阐述了改进根管治疗术实验教学法的建议。

6、The relationship between vitiligo and congenital nevus needs to be further elucidated.

白癜风合并先天性色素痣这一现象值得进一步研究。

7、This article has elucidated the regulatory control measures of water in production-control of veneer-faced decorative board.

本文阐述了薄木贴面装饰板生产中水份的调控措施，对生产具有一定的指导意义。

8、He elucidated the universality of contradictions in his paper.

他在论文中阐发了矛盾的普遍性.

9、Just as Cohen has elucidated, media can be influential on what we are thinking about.

就像科恩讲的那样,媒介确实能够影响人们在想些什么.

10、Existing problem of environmental quality standard for contaminated soil in China was elucidated.

指出了中国现行土壤环境质量标准存在的问题.

11、We elucidated the reason of increasing the initial strength of grouting materials by structure analysis.

本文从结构上阐明了该浆材早期强度增高的原因.

12、After mathematical analysis we have elucidated the serious consequences resulted from misusing.

我们通过数学分析阐明了由此产生严重的后果.

13、Many of the cellular biosynthetic pathways were first elucidated.

首次阐明了许多细胞内生物合成的途径.

14、Some reactions resulting in stereospecific products are elucidated as well.

对能生成立体专一产品的反应予以了特别的说明.

15、The roles of activated brain regions in mastication still elucidated.

脑激活区在不同侧咀嚼中的作用还有待进一步的探讨.

以上是简答网为您整理的elucidated怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助. 查看更多

关于elu

cidated的用法、elu

cidated的释义、elucidated的相关详情请点击:

<https://dict.jiandongshicai.cn/elucidated>